

RENCANA IKLAN

Insurans Dipermudahkan

Memperkenalkan Tune Protect yang serba baru. Klik, Beli, dan Lindungilah diri anda dalam sekelip mata. Tune Protect merupakan cara terkini yang lebih cepat dan mudah untuk membeli insurans. Tidak kisahlah sama ada ianya untuk diri anda, kereta, percution, mahupun kes ragut, Tune Protect menawarkan produk-produk yang lengkap dan inovatif bagi memenuhi keperluan individu semasa.

Anda dilindungi.

Bagaimana beg tangan anda pula?



Tune Guard
daripada
RM2*
/sebulan

Tune Guard

Kes ragut dan rompak merupakan kejadian yang amat menakutkan. Jadi, kenapa tidak lindungi sahaja diri anda daripada musibah yang tidak terduga ini? Tune Guard adalah polisi yang direka khusus untuk kejadian sebegini. Lindungilah diri serta barangan berharga anda dengan Tune Guard, hanya daripada RM2 sebulan!

Tune EZ Term

Tune EZ Term merupakan pelan insurans hayat yang melindungi anda untuk jangka masa lima tahun pada harga yang berpatutan. Ianya pilihan terbaik sekiranya anda memerlukan insurans untuk jangka masa yang pendek. Aliran tunai yang terhad? Usah bimbang! Cuma RM0.33 sehari, Tune EZ Term pasti mampu dimiliki!

Tune TRIP

Percution sememangnya sesuatu yang menyeronokkan. Namun, bayangkan jika anda kehilangan dokumen perjalanan atau bagasi ketika sampai ke destinasi? Keseronokan pasti lenyap begitu sahaja. Usah bimbang, dengan Tune TRIP kepentingan anda pasti terjaga tatkala anda menjelajah ke seluruh dunia. Tidak kisahlah sekiranya anda kecurian dokumen perjalanan, dimasukkan ke hospital ataupun terlepas penerbangan akibat penyakit, nikmati percution tanpa risau dengan Tune TRIP hanya daripada RM9 sebulan!

Tune Drive Care

Apabila membeli kereta, seseorang individu pasti akan membeli insurans kenderaan dan insurans pemandu. Namun, bagaimana pula dengan penumpangnya? Keselamatan mereka tidak harus diabaikan. Tune Drive Care merupakan cara terbaik untuk melindungi kawan-kawan dan ahli keluarga yang menumpang kenderaan anda. Semuanya mungkin daripada serendah RM6 sebulan!

Lindungi diri anda dengan Tune Protect sekarang!

Untuk apa jua situasi, Tune Protect adalah pilihan terbaik yang menawarkan Insurans Dipermudahkan menerusi kaedah-kaedah paling mudah dan cepat. Cuma Klik, Beli dan Lindungilah diri anda dengan Tune Protect sekarang!



tuneprotect.com



* Tertakluk kepada terma dan syarat. Ditaja jamin oleh Tune Insurance Malaysia Bhd. (30686-K)
** Tune EZ Term ditaja jamin oleh Manulife Insurance Berhad. (814942-M)



21/9/15
H.M